



Styrelsemöte 2025-05-07

Närvarande

Ordinarie	Suppleanter
Gunnar Troili ^{Ordförande}	Kerstin Ejderby ^{Ruckelpatrullen, stuguthyrning}
Staffan Larsen ^{Sekreterare, Vrakpatrullen}	Hannes Stahrberg ^{Sjöfåglarna (från §4)}
Otto Fromell ^{Globetrotters}	
Joakim Ahrens ^{Sjöbusarna (från §3)}	
Elsa Troili ^{Båt.}	

Ej närvarande

Ordinarie	Suppleanter
Jonas Ryberg ^{Havsgudarna}	Frank Radosevich ^{Stormfåglarna}
Rasmus Carlsson ^{vice Ordförande}	Maria Hedenqvist ^{Råseglarna}
Åsa Neumann ^{Kassör}	
Vendela Ståhle ^{Småfåglarna}	

5 av 9 styrelseledamöter och 2 suppleant var närvarande, så styrelsen var beslutsmässig (minst 50% närvarande enligt stadgarna)

§1 Mötet öppnas

Gunnar öppnade mötet.

§2 Föregående protokoll

Föregående mötesprotokoll lades till handlingarna.

§3 Uppföljning pyramid

Nästa års ledare kommer och hälsar på på avdelningen under något av de sista mötena på våren. Alternativt bjuds andraåringarna in till ett möte på nästa års avdelning. Även Ankorna har nu scouter som skall byta avdelning.

Gunnar, Rasmus eller Jonas: ringa ett par äventyrare som slutat och fråga om deras erfarenheter.

§4 Behörighet - simkunnighet

Uppdatera kårens regler:

- Bryggansvarig vid mötet godkänner att scout utan simkunnighet får vara med
- Räddningsväst alltid obligatoriskt för scouter som inte kan simma

§5 Skrivare

På stämman inkom en motion om att kåren bör köpa in en skrivare. Styrelsen är tveksam till inköpet eftersom mängden utskrifter som kommer göras är oklart och det medför en del underhållsarbete. Samtidigt förstår vi att behovet av utskrifter finns.

Styrelsen godkänner inköp för 3000:-

Dana har tagit fram ett förslag på skrivare. Förslag från styrelsen är att motionären utses till skrivaransvarig med ansvar att köpa, installera och dokumentera hur skrivaren skall användas.

§6 Post

Distriktsstämma 14 maj. Kårens delegater valdes under kårstämman. Styrelsen beslutade dessutom att Kerstin Ejderby läggs till listan över delegater.

§7 Ekonomi

- Vi ligger just nu ca 51 tkr plus
- Vi har just nu 465 tkr på bankkonton + 200 tkr i fonder som är värda 177 tkr vilket är en återhämtning sedan förra mötet
- Vi har fått in 17 tkr i förskottsbetalda lägeravgifter till Örsö (c:a 40 anmällda)

§8 Båtar

Sjösättningen gick bra.

Lovas köl är trasig och skickad på reparation. Förhoppningsvis betalar försäkringen en del av kostnaden. Borde vara klar under maj.

Lovas nya segel har inte levererats.

Linus rullflock behöver riggas om.

Linus och Lovas plexiglas-luckor till ruffen har försvunnit.

Två bojar har slitit sig och behöver fixas.

§9 Hus & Utrustning

I princip har vi ingen uthyrning under sommaren (från Örsö-packning till Örsö-uppackning).

Bortersta lyan lånas ut till Kupan för tillfällig förvaring under stambyte (fram till september).

Fortfarande skräp kvar att transportera bort från sjösättningen.

§10 Avdelningar

Spårarna: Orientering, mm. Positiv stämning.

Upptäckarna: Seglat

Äventyrarna: –

Utmanarna: Båtvård, seglat, majbrasa

Globe Trotters: Tränat för Roslagens dag, planering inför hajk på Kristi Him.

Ankorna: –

§11 Status läger

Ungefär 40 anmälda. Mer utskick och information kommer gå ut till spårare.

§12 Kår och Distrikt

Roslagens dag på söndag: 2-3 spårarpatruller, 2 upptäckarpatruller och 2 äventyrarpatruller anmälda.

§13 Övriga frågor

–

§14 Nästa möten

Roslagens dag: 11 maj

Tälmöte: 25 maj, kl 16-18

Styrelsemöte: 2 juni

- Ledarsituationen inför hösten
- Datum inför hösten
- Verksamhetsberättelser

Packmöte och ledarmiddag: 15 juni, kl 16

§15 Mötet avslutas

Gunnar avslutade mötet.

Vid protokollet

Staffan Larsen (sekreterare)